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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Z wielk¹ radoœci¹ przyj¹³em informacjê, ¿e Polskie Linie Kolejowe podpisa³y umowê na wykonanie

studium wykonalnoœci remontu linii kolejowej z Gorzowa do Krzy¿a. To bez w¹tpienia pierwszy krok do
rewitalizacji tego najwa¿niejszego dla pó³nocy województwa lubuskiego szlaku kolejowego.

Uwa¿am, ¿e decyzja o opracowaniu studium wykonalnoœci tylko wówczas bêdzie w pe³ni efektywna,
kiedy to studium bêdzie mieæ charakter dwuwariantowy i bêdzie obejmowaæ: wariant podstawowy za-
k³adaj¹cy odtworzenie stanu technicznego, w tym remont kapitalny wiaduktu w granicach miasta Go-
rzowa, oraz wariant poszerzony obejmuj¹cy opracowanie projektu elektryfikacji tego odcinka.
Wówczas, wykorzystuj¹c bie¿¹ce doœwiadczenia p³yn¹ce ze wspó³finansowania projektów kolejowych
na terenie województwa lubuskiego, mo¿na zaplanowaæ w nowym Lubuskim Regionalnym Programie
Operacyjnym na lata 2014–2020 odpowiednie œrodki finansowe. Ten ambitny cel zapisany od wielu lat
w „Strategii Rozwoju Województwa Lubuskiego”, to jest elektryfikacja tej linii kolejowej, móg³by wresz-
cie zostaæ zrealizowany dziêki uzyskaniu odpowiednich œrodków finansowych z Unii Europejskiej. Uwa-
¿am, i¿ zasadne jest ulokowanie przystanków kolejowych Wawrów oraz Gorzów Miasto na wysokoœci
Mostu Lubuskiego pod wiaduktem przy ulicy Warszawskiej.

Pozwalam sobie za³¹czyæ odpowiedŸ prezesa zarz¹du InterCity SA na zg³aszane kwestie, która jasno
pokazuje, ¿e problem kolejowych po³¹czeñ dalekobie¿nych z Gorzowa spowodowany jest brakiem elek-
tryfikacji linii kolejowej Gorzów – Krzy¿.

Z wyrazami szacunku
Henryk WoŸniak




